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Møde onsdag d. 6. november 2013 

1443-340 Arts Videolink 

UVA/EKA båndmøde 

 

Til stede: Mariann Holmslykke (MAR), Mette Dremstrup (MD), Sarah B. 

MacIntyre (SBM), Sissel Johansen (SRJ), Solveig Sannem (SOS), Søren Anker 

Andersen (SAA) 

Gæster: Christian Koch Ramsing (CKR) og Thomas Nielsen (Afsnitsleder for 

Studiesystemer) 

Fraværende: Theresa Albøge Laursen (TAL) 

 

Referent: Birgit Andersen 

REFERAT 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Der var en indledende præsentation af Thomas Nielsen, ny afsnitsleder 

for Studiesystemer i Driftsenheden, tiltrådt pr. 1. november 2013. Der er 

planlagt et introforløb for Thomas i november måned, hvor Thomas bli-

ver introduceret til såvel driftsbånd som afdelinger i Driftsenheden. 

Introduktionsforløbet vil dels følge processen for den studerende fra op-

tagelse til bestået kandidat, dels følge organiseringen af opgaverne. Tho-

mas og CKR har ugentlige spørgsmål/svar opfølgning hver fredag, lige-

som Thomas skal varetage kombinerede MUS/intro-samtaler med med-

arbejderne i Studiesystemer. 

 

CKR orienterede om status på Citrix-problemerne efter Go Live i oktober. 

Problemet vurderes at være løst, og Tina A. Bjerrum ajourfører vejled-

ningen. 

 

2. Drøftelsespunkter 

Indsamling af ønsker til STADS-leverance 13.4 v/BAN 

Der er kommet mange input til ønsker fra hoveområderne og fra AU Vi-

den. STADS DANS er ikke omfattet af denne indsamling af ønsker. 

STADS DANS udvikles af anden leverandør. Orla Hoppe, SAA, Kaja N. 

Henneberg, EVU m.fl. har tidligere deltaget omkring STADS DANS udvik-

ling. 

 

Det blev drøftet, om Fremdriftsreformen kan håndteres som en særskilt 

indsats ala STADS VIP blev det i sin tid? Chefgruppen og Maria kommer 

givet i spil i forhold til en sikring af CGIs evne til at levere det nødvendige 

indsats affødt af Fremdriftsreformen. Alt i alt skal mange parter involve-

res og nå til enighed, på båndniveau, på universitetsledelsesniveau, på na-
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tionalt niveau (STADS-understøttelse), med tilhørende diverse tværgåen-

de arbejdsgrupper. 

 

Er der ønsker til funktionalitet i STADS-leverance 13.4, der er vigtigere 

end Fremdriftsreformen? Hvad ligger der af overblik/pipeline i STADS-

samarbejdet? Hvad kan CGI løfte – båndbredde? Hvad er der allerede 

meldt ind til STADS-samarbejdet? Kommer der en ønskerunde på Frem-

driftsreformen? AUs STADS-strategigruppe går videre med disse spørgs-

mål.  

 

SOS spurgte til muligheden for at opnå forbedringer i STADS ved at se på 

muligheder for konfigurering af AU Stads (SB og iSTADS), dvs. mulighed 

for at ændre på funktionaliteten uden at det involverer medvirken af CGI. 

Der bør udarbejdes en emnemanchet herpå, med angivelse af eksempler 

på ønskede forbedringer. 

 

Det blev drøftet, hvem der er de rigtige til at vurdere og prioritere de 

mange indmeldte ønsker til STADS – afsnitslederne i båndene eller su-

perbrugerne i form af en lille superklike på tværs af hovedområderne? 

CKR tilbød, at Driftsenheden laver en vurdering og prioritering af den 

indmeldte pulje af ønsker, hvorefter resultatet heraf kommer i høring hos 

driftsbåndene. UVA/EKA-båndet sagde ja tak til CKRs tilbud om at kom-

me med en vurdering og prioritering. 

 

CKR oplyste, at der arbejdes hen mod en transparent intern krav- og prio-

riteringsproces. Indsamling af ønsker til STADS denne gang har været en 

nødproces. Den ideelle måde, er at opsamle ønsker til STADS på en lø-

bende basis via emnemanchetter, der beskriver de nye behov. Dertil 

kommer en mere overordnet strategisk vurdering af større indsatsområ-

der. AU skal fremover kunne levere et kvalificeret bud via rettidig omhu. 

CKR appellerede til at vi holder fast i de igangværende gode takter! 

 

Til gensidig inspiration og dialog er der planlagt besøg for Studiesystemer 

hos SDU. 

 

Der var en drøftelse af om det er brandslukning eller strategisk fokus – 

der er driftsbåndenes ærinde/vilkår? 

 

Et STADS-leveranceoverblik blev efterspurgt. Det foreliggende overblik 

udarbejdet af Driftsenheden udsendes sammen med dette referat. 

 

Der var en drøftelse af det ideelle i at etablere et wiki-miniforum / en FAQ 

– til STADS-vidensdeling for brugerne. Denne ide har tidligere været 

drøftet i UVA/EKA-båndet. Det er vigtigt at være nysgerrig, stille spørgs-
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mål og få sparing af andre. SBM laver en emnemanchet på dette wiki-

miniforum, og båndet bedes indmelde til SBM, hvem der skal deltage i 

dette miniforum - måske både en UVA/EKA-medarbejder og en SNUK-

medarbejder? Birgitte Schrøder fra STADS & EDDI supporten bør deltage 

aktivt i dette forum for herved at kunne spotte et problem i opløbet inden 

der opstår en supportsag. Husk også at inddrage en EVU-repræsentant.  

 

Undervisningsplanlægningssystemet - input til procesplan for og indhol-

det af strategi for undervisningsplanlægning på AU v/SBM 

SBM havde lavet et første udkast til plan og strategi, der dog skal videre-

udbygges. UVA/EKA-båndet vil komme med bud på en plan og strategi, 

der efterfølgende skal til høring i chefgruppen, i Dialogforum, i Uddannel-

sesbåndet og endelig, via en indstilling, til drøftelse i UNI-led. 

 

U-projektet er et top 12 projekt, der for øjeblikket er i status gul. Der er 

behov for en regulær strategi for undervisningsplanlægning på AU, så der 

er enighed om planlægningens formål og opdrag på tværs af AU. Efterføl-

gende skal der være vedholdende ledelsesopbakning bag den beslutning 

der bliver truffet. Projektleder Tomas Laier har behov for at kende ram-

mer/strategi for planlægningen, for at kunne komme videre med projek-

tet om at anskaffe og implementere et system, der understøtter strategien. 

Indledningsvis skilles proces og system ad for at skabe klarhed.  

 

Prioritering af emnemanchetter – en drøftelse v/SBM 

Der er behov for en prioriteringsmetode, hvor flere facetter bliver inddra-

get i vurderingen af et emne. 

 

 

3. Opfølgningspunkter 

- Emnemanchetten ‘Eksamenstilsyn’ v/SBM 

SBM opdaterer emnemanchetten og fremsender den til BAN. 

- Emnemanchetten ‘Dumpeudsøgning tilvalgsstuderende’ v/SBM 

SBM opdaterer emnemanchetten og fremsender den til BAN. 

- Emnemanchetten ‘Flere kilder til merit’ v/SBM 

SBM opdaterer emnemanchetten og fremsender den til BAN. 

 

 

4. Orientering fra 

- Det tværgående bånd for uddannelse 

         Dagsorden og bilag til møde i Uddannelsesbåndet d. 29.10 

- Dialogforum 

- SNUK-båndet 

        Referat fra SNUK-møde d. 21.10. 2013  

- VEST-båndet 
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- UJS 

- Driftsenheden 

- Andre?  

         Høringsprocedure for bekendtgørelser v/BAN - medsendes til orien-

tering med dette referat. 

 

 

5. Siden sidst i afdelingerne 

Ingen kommentarer. 

 

 

6. Pipeline 

 

- Opfølgning på båndseminaret samt bearbejdning på båndkommissori-

um v/SRJ Dato for arbejdsmøde er ikke fastsat.  

- Emnemanchet 'Udvikling og drift af sagsbehandlingsblanketløsningen 

under mit.au.dk v/Jens-Gerner Smidt, HE (Blot til orientering hos 

UVA/EKA)  

- Emnemanchet 'Brug af kaldenavn og visning af prøveform på Selvbetje-

ningen v/MAR. Dato for behandling er ikke fastsat. 

- Emnemanchet 'Bachelorstuderendes adgang til kandidatfag på Summer 

University' v/MAR. Dato for behandling ikke fastsat endnu. 

- Emnemanchet 'Oprydning i gamle jobs på STADS PRODUKTION, ver-

sion 13.1' v/Peter Herning. Dato for behandling er ikke fastsat endnu.  

- Emnemanchet Fyldestgørende testdata til STADS-optagelse (blot til in-

formation - behandles i SNUK-båndet) v/Sofus Ryge Petersen. 

 

 

7. Forslag til dagsorden for næste møde 

 

Ingen bemærkninger 

 

  

8. Eventuelt 

 

Ingen bemærkninger. 

 

 

 

 


